



# FRENCH COACHING FARIDABAD

[www.frenchcoachingfaridabad.com](http://www.frenchcoachingfaridabad.com)

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

## 1. Vous invitez votre ami(e) pour votre anniversaire. Rédigez cette invitation.

Faridabad, le 1 Février 2021

Cher/Chère \_\_\_\_\_

C'est mon anniversaire demain. J'organise une boum chez moi. J'invite tous mes amis. Je t'invite aussi. Il y a de bonne musique et de bons plats. Nous nous amusons beaucoup. Viens à 7h du soir.

Amitiés  
\_\_\_\_\_

## 2. Accepter l'invitation

Delhi, le 1 Février 2021

Cher/Chère \_\_\_\_\_

Merci pour ton invitation. C'est très gentil de votre part de m'inviter. J'accepte ton invitation et j'assure ma présence chez toi vers 7h du soir. À demain.

Amitiés  
\_\_\_\_\_

## 3. Refuser l'invitation

Delhi, le 1 Février 2021

Cher/Chère \_\_\_\_\_

Merci pour ton invitation. C'est très gentil de votre part de m'inviter. Mais, je suis désolé(e) parce que je ne peux pas venir chez toi. Il y a un mariage dans ma famille demain. Bon anniversaire en avance.

Amitiés  
\_\_\_\_\_

**4. Vous invitez votre ami(e) pour voir un film. Rédigez l'invitation.**

Faridabad, le 1 Février 2021

Cher/Chère \_\_\_\_\_

Je vais voir le film « Dangal » à PVR Saket ce soir. Sylvie et Marie viennent aussi. Après le film, nous dînons dans un bon restaurant. Si, tu veux venir, téléphone-moi.

Amitiés  
\_\_\_\_\_

**TRANSLATIONS**

1. You invite your friend for your birthday. Write this invitation.

Faridabad, February 1, 2021

Dear \_\_\_\_\_

It's my birthday tomorrow. I'm having a party at my house. I invite all my friends. I invite you too. There will be good music and good food. We will have a lot of fun. Come at 7 p.m.

Love  
\_\_\_\_\_

2. Accept the invite

Delhi, February 1, 2021

Dear \_\_\_\_\_

Thank you for your invitation. It's very kind of you to invite me. I accept your invitation and I assure my presence at your house around 7 o'clock in the evening. See you tomorrow.

Love  
\_\_\_\_\_

### 3. Decline the invitation

Delhi, February 1, 2021

Dear \_\_\_\_\_

Thank you for your invitation. It's very kind of you to invite me. But, I'm sorry because I can't come to your house. There is a wedding in my family tomorrow. Happy birthday in advance.

Love

\_\_\_\_\_

### 4. You invite your friend to see a movie. Write the invitation.

Faridabad, February 1, 2021

Dear dear \_\_\_\_\_

I am going to see the movie "Dangal" at PVR Saket tonight. Sylvie and Marie are also coming. After the film, we will dine in a good restaurant. If you want to come, call me.

Love

\_\_\_\_\_